
Protokoll NUR 19/5 kl.19-20.30, digitalt möte

Närvarande: Erik Flink, Hanna Karlsson, Amir Moghadam, Sara Högdahl

§1 Inledning

Hanna inledde med andakt och bön. 

§2 Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§3 Snabbt om kommande arr

- Summer camp, 33 anmälda i skrivande stund.

- Konfa, 24 anmälda. Anmälan stängd. Konfaförträff blev väldigt lyckad. 

- Soutläger, 35 anmälda i skrivande stund. 

-EYE, 56 anmälda. Anmälan stängd. 

§4 PK-punkt

Sara delade info om personalförändringar. 

Vi söker en 80 % vik nationell barn & ungdomskonsulent till teamet. En av medarbetarna i teamet ska 
vara tjänstledig och jobba kvar 20 %. 

Vi söker även vikariat för Saras tjänst som Nationell ledare för teamet, då Sara ska vara mammaledig 
från hösten 2025. 

§5 FARM

- Utskick/PR/Anmälan, efter några kommentarer enades vi och tog beslut på att skicka ut anmälan och 
affischer till veckan. 

- Dokument hur ligger vi till?

Intern deadline mellan oss är sista juni för att ha god tid på oss inför semester och läger osv. 

1 sept ska handlingarna senast skickas ut. 

Budgetfrågor från Erik diskuterades tillsammans. 

 Vill vi satsa på gemensamt deltagande vid Jamboree26, 25 juli – 1 aug, till exempel 
gemensam buss?

Vi beslutade att vi inte satsar på Jamboree26, med gemensamt drag från nationellt håll. Vårt 
nationella barnläger ligger nära i tid och det blir lite krock i satsningar. 

 Ska vi satsa på SA Jamboree 2027 i Holland, istället för eller som komplement till eget 
scoutläger? 

Vi tog beslut att satsa och peppa för detta från nationellt håll liknande eye-satsningen med 
liknande upplägg med nationell buss, hela familjer kan åka med. Men även scoutledare och 
deras barngrupper. 



 Bör vi ha separat budget för JS-helger och JS-dagar, eller bör vi budgetera för helger även om 
det i vissa fall blir dagar? 

Vi skriver in tre JS-helger i budgeten, så budgeterar vi för mer, även om det bara blir 2 st av 3 
helger och istället en JS-dag tex. 

 Vad ska vi budgetera för en missionsresa? 

Sara behöver kolla upp detta och återkomma. 

 Är det något annat jag missat? 

Konfa – vi gör en drive och hoppas på fler anmälda inför 2026, intresseanmälan redan ute nu

Barnläger satsning 300 totalt, varav ca 240 barn. 

- Planering av FARM-helgen, program gicks igenom och bestämdes. 

§6 Övriga punkter

Vi hade inga övriga punkter. 

§7 Prioriteringar till nästa möte

Att se över missade delar/dok inför FARM. 

§8 Kommande möten

Nästa möte bestämdes till den 16/6 kl 18.15-19.15.

§9 Avslutning

Vi avslutade mötet med bön. 

Vid pennan, 

Sara Högdahl

2025-05-23


